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a. Toetredend tot bestuur 
b. Aftredend en/of herkiesbare bestuursleden  
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VERSLAG VAN DE BESPREKING 

 
1. Opening 

Iedereen wordt een hartelijk welkom geheten, in het bijzonder de ereleden Harrie Maas en Erik 
Kuijpers. In totaal zijn er 21 leden (incl. het aanwezige bestuur) die deel nemen.  
We hebben een afmelding ontvangen van Ger Kox en Marcel Kuijpers.  
We hebben een agenda die bestaat uit bovenstaande punten. Maar voordat we daartoe overgaan 
wordt eerst een kort moment van stilte genomen ter nagedachtenis aan onze overleden leden. 

2. Mededelingen en ingediende agendapunten 

Er zijn geen speciale mededelingen of ingediende agendapunten te bespreken tijdens deze ALV. 

3. Goedkeuring notulen 2024 
 
De notulen van de vorige ALV op 23 februari 2024 staan vermeld op de website. 
De leden hebben geen op en/of aanmerkingen en de notulen worden daarmee goedgekeurd. 
 

4. Jaarverslag van het bestuur 

a. Verslag wedstrijdcommissie 

Er zijn het afgelopen jaar redelijk wat wedstrijden gevist, Toon Corsten neemt het woord en bespreekt 
kort het afgelopen seizoen. Ook voor dit jaar is er door de wedstrijdcommissie weer een compleet 
wedstrijdprogramma opgesteld. Deze terug te vinden op onze website. 

Aanmelden voor de wedstrijden kan via het wedstrijdformulier aan Marcel Kuijpers en/of Toon 
Corsten. Exemplaren zijn te downloaden op onze website. 



 
 

b. Verslag Penningmeester 
 
Boekjaar 2024 
 

Inkomsten  € 19.610.89 
Uitgaven  € 22.016.76 
Kasverschil  € 13.00 

  

Resultaat is €2.405,87 negatief waar €140,00 negatief begroot was en per definitie jaarlijks €1.650,- 
positief verwacht wordt i.v.m. de reservering voor de pompen en de grasmaaier. De voornaamste 
reden voor het negatieve saldo zijn de aankopen van uitgezette vis (€ 8.024,31 waar € 5.000,- 
begroot), het nieuwe publicatiebord buiten en extra aangekocht voer (€ 1.250,- waar € 1.000,- 
begroot). Verder hebben we dit jaar geen subsidie gekregen vanuit Sportvisserij Nederland. Het 
kasverschil is te verklaren door frisdranken in het clubhuis en emballage kosten. 

De kascommissie (bestaande uit Johan Kootkar en Erik Kuijper) heeft op 18 februari 2025 de 
kascontrole uitgevoerd. Erik neemt namens de kascommissie het woord en geeft aan dat het 
financieel overzicht keurig was opgesteld en dat er geen onvolkomenheden zijn geconstateerd.  

 

Begroting 2025 

Voor 2025 heeft het bestuur de verwachte kosten opnieuw uiteengezet en geactualiseerd.  
We verwachten geen bijzonderheden in vergelijking tot voorgaande jaren.  
De begroting ligt ter inzage voor diegenen die dit willen inzien. 

 
c. Verslag Bestuur 
 
Ledenadministratie 

We zijn het jaar geëindigd met 421 leden, waaronder 26 jeugdleden, 94 leden met een 2de vispas en 58 
leden met een nachtvergunning. Dat zijn er iets meer dan het jaar ervoor. We zien al een aantal jaren 
een stabiel aantal leden en steeds kleiner aantal mutaties van nieuwe en afhakende leden.  

 
Vencomatic 

We hebben een buurman in de vorm van Vencomatic Group en daar hebben we ook een 
overeenkomst mee. Voor een aantal zaken die de overeenkomst raken is er daarom overleg met 
Vencomatic nodig.  

In tegenstelling tot voorgaande jaren, word onderhoud aan de eilanden niet langer door Vencomatic 
Group gedaan, maar materialen worden door Vencomatic Group geleverd en betaald. (Geen arbeid) 

- Beschoeiing rondom de eilanden 

Stekken 19, 20 en 21 hebben herstelwerk nodig, dit zal in het voorjaar opgepakt worden. 

 
Viswaterbeheer 

Volgens voorgenomen beleid is er eind 2024 jaar opnieuw vis uitgezet, de uitzetting bestond uit 500kg 
voorn, 500kg brasem, 100kg giebels en 5 karpers. Daarnaast werd er gevoerd. We denken dat het van 
belang is dat we dit beleid de komende jaren voortzetten. Het draait uiteindelijk om het vinden van de 
juiste balans tussen de hoeveelheid vis, de hoeveelheid natuurlijk voedsel, de hoeveelheid uit te 



 
zetten vis en de conditie van de vis. We zijn dan ook voornemens om geen drastische wijzigingen door 
te voeren met betrekking tot visuitzet en voerbeleid. 

 
Lunetzorg 

Het afgelopen jaar is er in de zomermaanden op een aantal dinsdagavonden ook weer gevist met een 
aantal bewoners van Lunetzorg. Onder leiding van Ad Dielissen is dit ook dit jaar weer prima verlopen. 
Ad neemt het woord en verteld enthousiast over het verloop in 2024, mei 2025 wordt er opnieuw 
gestart. 

 
Jeugd 

Op aangeven van Ron Oomen (Het Plekske) is samen en door inzet van onze vereniging het initiatief 
genomen om met een 25-tal kinderen aan de slag te gaan in het clubhuis en op de vijver. Erik Kuijpers 
verteld hierover: Eerst werd er voorbereid en uitgelegd ter voorbereiding op het vissen, en tijdens de 
tweede dag is er daadwerkelijk gevist en heeft iedereen een vis kunnen vangen, dit was een groot 
succes.  

 
Onderhoud 

De vijver ligt er het gehele jaar prachtig bij dankzij een vast team van vrijwilligers en die willen we dan 
ook hartelijk bedanken voor hun inzet. En we zijn natuurlijk altijd op zoek naar inzet en versterking, 
dus wees welkom en meld je aan bij het bestuur! 

 
Aanpassing statuten 

Tijdens de Algemene Ledenvergadering van afgelopen jaar is aangegeven dat, in verband met de 
inwerkingtreding van de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR), onze statuten aangepast 
dienden te worden. Echter, aangezien voor de ondertekening een voltallig bestuur vereist is en de 
functie van voorzitter nog altijd niet is ingevuld, is besloten de statutenwijziging door te schuiven naar 
een moment waarop het bestuur weer volledig is samengesteld. 

Op deze manier kunnen we de statutenwijziging in één keer zorgvuldig en volledig afronden, met een 
compleet bestuur dat de verantwoordelijkheid kan dragen. De leden zullen hierover tijdig worden 
geïnformeerd zodra de procedure kan worden voortgezet. 

 
Rabo Clubsupport 

Zoals ieder jaar hebben we ons ook afgelopen jaar weer ingeschreven voor de Rabobank Club Support-
actie. Dit heeft een bedrag van €93,21 opgeleverd. We bedanken iedereen die zijn of haar stem op ons 
heeft uitgebracht! Omdat de communicatie hierover dit jaar wat laat op gang kwam, zullen we dit in 
de toekomst eerder oppakken om een nog beter resultaat te behalen. 

  
d. Decharge voor het gevoerde beleid 

Op basis van het voorafgaande vraagt het bestuur de aanwezige leden om het bestuur te dechargeren 
voor het gevoerde beleid in 2024.  

De vergadering verleent het bestuur decharge over het in 2024 gevoerde beleid. 

 



 
e. Benoeming kascommissie 2025 

We bedanken Johan Kootkar voor zijn bijdrage als controleur vorig en dit jaar en vragen de 
aanwezigen of iemand bereid is om de kas te controleren voor de komende 2 jaar. Erik Kuijpers heeft 
de controle uitgevoerd en kan dit komend jaar opnieuw doen. Na rondvraag onder de aanwezigen 
heeft Grad Thijssen zich aangemeld om voor de komende 2 jaar de kascontrole uit te willen voeren. 
Richard van Oosterhout, blijft ook voor 2025 beschikbaar als reserve controleur. 

 
5. Bestuursverkiezing 
 
a. Toetredend tot bestuur 

Toetredend als secretaris: Rudy Vorstenbosch  
(geen bezwaren) 

b. Aftredend en/of herkiesbare bestuursleden 

Aftredend en herkiesbaar: Kevin Vroomen en Willem van Woerkum 
(beide herkozen, geen bezwaren) 

c. Toelichting en/of mededelingen 

We willen namens HSV de Gender nogmaals benadrukken dat we nog steeds dringend op zoek zijn 
naar mensen die functies binnen het bestuur willen bekleden. Mochten jullie interesse hebben of 
iemand kennen in jullie omgeving die interesse heeft in een bestuursfunctie hierbij een vriendelijk 
verzoek om dit bij een van de bestuursleden te melden. 
 

6. Voorstellen/mededelingen van het bestuur 

a. Voorstel contributie 2026  

Ondanks dat we geen grote veranderingen verwachten in onze inkomsten en uitgaven en over een 
ruime kaspositie beschikken, voorzien we dat het in de toekomst mogelijk uitdagend kan worden om 
voldoende reserveringen op te bouwen voor toekomstige uitgaven. Daarom houden we de financiële 
situatie in 2025 en 2026 nauwlettend in de gaten. Op basis van die evaluatie zullen we, indien nodig, 
een voorstel doen om de netto contributie aan te passen. Voor nu houden we deze gelijk volgens 
eerder bepaalde.  

b. Voorstel prijsbehoud tijdelijke vergunning 

Besloten om de prijs voor de dag en weekkaarten vooralsnog niet aan te passen. We houden de 
financiële situatie goed in de gaten, en stellen wanneer nodig een verhoging voor tijdens een volgende 
ALV. 

c. Mededeling nachtvergunningen 

De opgelopen wachtlijst voor de nachtvisvergunningen hebben we eind 2024 (voor seizoen 2025) 
weten weg te werken. Dit hebben we gerealiseerd door alle nachtvisvergunninghouders te benaderen 
en te vragen of ze gebruik wilde blijven maken van hun pas, of deze op zouden willen geven. Deze 
werd niet automatisch verlengd, en verwerking verloopt niet langer volgens SVN. Als resultaat hebben 
we de wachtende kunnen verblijden met een vergunning. De vergunning zijn persoonlijk verstrekt 
tijdens een aantal ingerichte avonden, waarbij de houders bij legitimatie, betaling en verstrekken van 
een pasfoto direct werden voorzien van een pas met pasfoto. We danken iedereen die hieraan heeft 
meegewerkt en hopen dat we hiermee bevorderen dat er actief en met plezier gevist kan worden. Het 
aantal uitgegeven passen komt nu uit op 54. 

  



 
 
7. Rondvraag en sluiting 
Aanwezige stelt de vraag of we meedoen aan de federale wedstijden. 
Antwoord: We gaan hier niet aan meedoen, omwille van de haalbaarheid, het is moeilijk om 15 vissers bij 
elkaar te krijgen. 
 
Aanwezige vraagt of we de vis van de sloot rond Vencomatic kunnen afnetten. 
Antwoord: Wegens vuil en oneffenheden is dit praktisch gezien niet te doen. 
 
Aanwezige vraagt over uitgezette vis op het retentiewater qua voeren en het monitoren van de groei. 
Antwoord: Dit wordt gemonitord en zal dit seizoen vervolgen. 
 
Aanwezige vraagt of de wedstrijduitslagen op de website kunnen komen. 
Antwoord: Dit staat op de agenda voor begin april en zal worden gepubliceerd. 
 
 
 
 


